

國際廣生

GLOBAL REVIEW

(双月刊) 2021年11/12月 第6期 总第75期

2021年11月15日出版

目 次

特稿

- 1 全球气候治理：中国的黄金机遇 巴里·布赞

公共外交与人文交流

- 10 中美公共外交博弈：叙事构建与策略选择 金 新 贾梦茜
34 大变局下的中美人文交流安全化逻辑 毛维准 王钦林

太空与军备控制

- 56 太空军备控制的现实争辩、理论逻辑和参与策略 徐能武 龙 坤
80 “修昔底德陷阱”与中美太空互动 李虎平

世界经济与国际机制

- 105 依附发展、分工“规锁”与产业链主导权塑造 王玉柱 刘振坤
——新发展格局下实现国际分工关系重构的机制
124 国际组织在协同治理中的角色 周逸江
——聚焦疫情后经济复苏与气候治理

- 145 英文摘要

- 152 2021年总目录

國際展望

GLOBAL REVIEW

Vol. 13 No. 6

November/ December 2021

Published on November 15, 2021

Contents

- Feature Article*
- 1 China and Climate Change Governance: A Golden Opportunity
Barry Buzan
- Public Diplomacy and People-to-People Exchange*
- 10 Game of China-U.S. Public Diplomacy: Narrative Construction and Strategy Choice
JIN Xin and JIA Mengqian
- 34 Study on Securitization of People-to-people Exchange between China and U.S. in Momentous Changes
MAO Weizhun and WANG Qinlin
- Space and Arms Control*
- 56 The Debating Points, Theoretical Logic, and Engagement Strategies for Arms Control in Space
XU Nengwu and LONG Kun
- 80 “Thucydides Trap” and Sino-U.S. Space Interaction
LI Huping
- World Economy and International Regimes*
- 105 Dependent Development, Industrial Division Confinement, and the Construction of Production Chain Dominance
WANG Yuzhu and LIU Zhenkun
- 124 International Organizations’ Role in Coordinated Governance: A Case Study of Post-Covid Economic Recovery and Climate Governance
ZHOU Yijiang
- 145 Abstracts
- 152 Table of Contents(2021)

Inside Back Cover: Call for Papers and Subscription Information.